
PROCES-VERBAL
Incheiat astazi l7 decembrie 2019, ora 08,30 la sediul primariei comunei Vladesti,

judetul Arges

Astazidata de mai sus a awt loc sedinta extraordinard a consiliului local al comunei
Vl6destijudetul Arges. convocatS prin Dispozi\iar:r.296 din data de 12 decembrie 20lg
emisd de primarul comunei Vlddeqti .

La lucrarile sedintei au fost prezenti 9 consilieri afla{i in funcJie ,lipsesc domnii
consilieri : Cdciuld Citdlin , Fuqcel Ion , Mirijd Constantin qi Mo.pmonea Ion .

Domnul presedinte Grosaru Ion - Ordinea de zi aqetinlei extraordinare de astdzi
17.12.2019 este urmitoarea : -

l.Proiect de hotarare privind Rectificarea bugetului local de venituri qi qheltuieli pe anul2019
- Ini{iator - primar -Dicd Hristu- Cristian
Preqedin{ii celor doud conisii de speciulitate ytr. ! si nr.2 au depus avizele tavorahile
adopt5rii proiectului de hot5rfire .

Domnul Primar Dica Hristu Cristian-ieri a fost o rectificare de buget iar noi am fost
anuntati ca vom primi sumele in dimineata asta iar pana la aceasta ora nu dm primit nimic.
Este posibil sa mai facem o sedinta extraordin ara in afara de cea ordinari de joi. Ideea este ca
trebuia sa avem mai multe rectificari daca ne dadea si finantele bani, am mai primit 5000 lei
sponsorizare pentru cadouri .

Domnul pregedinte Grosaru Ion -cine este pentru? -

Nemaifiind alte inscrieri la cuvant domnul preqedinte Grosaru Ion supune la vot proiectul de
hotarare.

In urma votului proiectului de hotarare s-a adoptat
hotlrdrea nr.74 cu 9 voturi "pentru',

Alte discu{ii :

Domnul Primar Dica Hristu Cristian- Materialele pentru sedinta ordinara le-ati primit?
Doamna secretar Bebeselea Magdalena- au fost transmise impreuna cu cele de la sedinta de
astazi.
Domnul Primar Dica Hristu Cristian- dl Serban Leonard a facut 2 cereripe care am sa vi le
citesc , prima cea cu voucherele de vacanta
Domnul consilier Serban Leonard Iustinian- de ce nu le-ati acordat odata la toti salariatii?
Domnul Primar Dica Hristu Cristian- conform codului muncii trebuie sa aiba 11 luni
lucrate in anul respectiv.
Domnul consilier Serban Leonard Iustinian- codul muncii se refera strict la drepturi
salariale, nu la vouchere de vacanta.
Domnul Primar Dica Hristu Cristian- va rog sa semnati ca atiprimit raspunsul meu.
Doamna secretar Bebeselea Magdalena- dvs faceti aceasta solicitare in calitate de consilier
local sau pentru cineva anume care a fost lezat in dreptul sau?
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Domnul consilier Serban Leonard Iustinian- in calitate de cetatean al comunei iar dvs
trebuie sa respectati legile, dvs le-ati dat exact in ziuain care eu am facut prir4a solicitare
privind acest lucru
Doamna secretar Bebeselea Magdalena- a fost vorba de o singura persoan a cate a inteles
situafia
Domnul Primar Dica Hristu Cristian- mai avem o sesizare facuta de dl Serban Leonard
Iustinian pe care va rog sa o ascultati...uitati raspunsul, va rog semnati ca atiprimit.
Domnul consilier Serban Leonard Iustinian- verific si apoi le semnez dupa sedinta.
Domnul Primar Dica l{ristu Cristian- dle Serban haideti sa spunem la consilieri cat am
platit la vodafone luna aceasta, dvs ati incheiat ultimul conTract.
Domnul consilier Serban Leonard Iustinian- cred ca dvs.
Domnul Primar Dica Hristu Cristian- v-ati permis sa luati doua telefgqne la pretul de 1000
de euro, la fel ca si laptopul acesta.
Domnul consilier Serban Leonard Iustinian- laptopul a fost primit gratuit si a fost nevoie de
el pt STS.
De ce nu informati consilierii locali cat erau abonamentele la orange, eu le-am redus la
jumatate cat am fost primar. '.

Domnul consilier Maria Vasile- cel mai bine ar fi sa verificam facturile un an inaintea
demiterii, un an al dlui Serban si anul acesta. t
Domnul consilier Serban Leonard Iustinian- sa vina doamna contabila sa ne lamureasca.
Domnul consilier Maria Vasile- niciunul din consilieri nu am fost instare sa finalizarn un
proiect, stam numai sa ne certam intre noi, am jurat pe biblie sa ajutam cetatenii acestei
comune.
Domnul Primar Dica Hristu Cristian- dl Sima a facut o propunere pentru bugetul local, o
aveti toti consilierii, va ganditi si o vom discuta in sedinta ordinard .

Doamna secretar Bebeselea Magdalena- mai aveti si cealalta cerere a dlui Sima, daca aveti
vreun raspuns pe care vreti sa il dati , va asteptam.
Contabil Badoiu Tania- Romtelecomul si Orange iru diferenle mici " la Vodattlno este o
dif'erenta rrai rnare .

Doamna secretar Bebeselea Magdalena- de ce le tineti pe toate daca nu le folositi?
Contabil Badoiu Tania- sunt abonamente nefolosite.
Domnul consilier Serban Leonard Iustinian- amvazut ca in sedinta ordinara de poimaine
ati propus la punctul 6 alegereaviceprimarului. Cand ati facut proiectul de hotarare? Dupa ce
v-a venit comunicarea?
Domnul Primar Dica Hristu Cristian- nu, dvs nu ati fost la sedinta in care eu Erm facut
propunerea.
Domnul consilier Serban Leonard Iustinian- inca o data stimati consilieri, dl primar a
dovedit faptul ca acel referat care a stat la baza demiterii mele a fost facut p. g.nrnrhi, aici la
birou si este fals din moment ce acum doreste viceprimar. Dle Moise, ce a spus dl primar? Ca
nu mai doreste viceprimar panalaalegeri?
Domnul consilier Moise Cristinel- dvs m-ati acuzatpe mine ca eu am viciat votul ca nu am
fost de acord sa votam in sala de sedinta, dar dvs cand ati fost ales viceprimar in ce camera s-a
votat?
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Domnul Primar Dica flristu Cristian- adica fii acuziun consiliu intreg ca a blatuit votul?

Domnul consilier Serban Leonard lustinian- eu va recomand stimati colegi sa amanati acest

:ioiect de hotararare de pe ordinea de zi pentru ca exista un dosar pe rol cu termen pe

- 
?ianuarie 2019.

Domnul Primar Dica Hristu Cristian- imi asum eu.

Domnul consilier Serban Leonard Iustinian- da, dar raspunde Consiliul Local.

Domnul primar Dica tlristu Cristian- voi fi in sala de sedinta careprezentat al Consiliului

Local, dvs aveti tot dreplul sa faceti toate demersurile dar eu in calitate de primar ales am

,Jreptul conform legislatiei in vigoare sa propun proiecte de hotarare, daca nu iti convine exista

institutii unde se poate atacaproiectul de hotarare. Sunt foartesuparat ca nu am fost din prima

Je acord cu inregistraraa sedintelor Consiliului Local ca oricum le-ai inregistrat dle Serban

i'ara acordul niciunui consilier, le-ai inregistrat pe toate cu un reportofon.

Domnul consilier Serban Leonard lustinian- exista vreo ilegalitate in a.fudst sens? Da-mi un

singur articol de lege care imi interzice asta. Vreau sa spun ca asa cum eu am reprezentat

^ 
Consiliul Local in ioate dosarele dvs, qi am rugat Consililul Local incepand cu anul 2018 cand

I ,Jr,, aveati probleme sa lasam la latitudinea instantei toate problemele dvs. tot asa si dvs aveti

dreptul acum sa va bateti la tribunal sa salvati acea hotarare de Consiliu Local. Eu o sa va

demonstre z ca aceahotarare a fost ilegala si va fi anulata, iar eu am sa imi recapat atributiile

de viceprimar. Nu incercati sa puneti intr-o situatie dificila Consiliul Local. n'

Domnut consilier Maria Vasile- dle Mihai am si eu o intrebare, pentru mine , nu pentru

consiliul Local, in sedinta trecuta spuneati ca nu a venit nimic de la Judecatorie care sa

dovedeasca ca dl consilier a contestat hotararea Consiliului Local, tot atinci am inteles ci daca

r ine citatia asta nu e mai e legal sa alegem viceprimar, vreau sa ma lamuriti, e legal sau nu?

Domnul consilier juridic Simionovici Mihai- da e legal sa se aleaga viceprimar , e hotararea

Consiliului Local iar lasedinta de data trecuta nu stiam si nu sosise nicio citatie.

Domnul consilier Moise Cristinel- viceprimarul se alege cu votul majoritatii si se demite cu

doua treimi. Cand s-a ales viceprimar, s-a ales cu votul majoritatii.

Domnul consilier Serban Leonard Iustinian- da dar atunci nu era un dosar pe ro1.

Domnul Primar Dica tlristu Cristian- aveti posibilitatea sa participati la vot, sa va

|ilfffiHllrr.. Serban Leonard Iustinian- nu , nu voi participa la vot pentru ca nu este

legal din punct de vedere moral, juridic si administrativ'
Domnul consilier Busescu Emil- dar ce ai facut pana acum e moral?

Domnul preqedinte Grosaru Ion - aceste probleme se vor discuta la qedinla urmdtoare .

Nemaifiind aite puncte supuse dezbaterii la ordinea de zi, domnul preqedinte de qedinld declara

inchisa gedinla extraordinar[ din data de 17 decembrie 2019.
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